
Geachte raadsleden,  

Hierbij stuur ik u een mededeling over de uitkomst van het BO MIRT dat gisteren (26-

11) heeft plaatsgevonden en waar onder andere de besluitvorming over de Gerrit 

Krolbrug en de Paddepoelsterbrug op de agenda stond.  

Paddepoelsterbrug:  

In het BO MIRT is besloten dat er een brug terug komt. De optie ‘geen brug’ is hiermee 

definitief van tafel. De gemeente Groningen gaat de verbinding zelf bouwen en dient 

dit, conform het besluit, te doen met een vaste brug op minimaal 9.1 meter. Ik ben 

verheugd dat er een brug terug komt. Tegelijkertijd moet ik ook constateren dat het 

niet de beweegbare lage brug is waarop wij zowel in het BO Groninger Bruggen als bij 

het Rijk hebben aangedrongen. Aangezien het echter voor het Rijk tot voor kort ook 

nog een optie was om geen brug terug te leggen, moeten we dit zien als het maximaal 

haalbare resultaat.  

Gerrit Krolbrug:  

Zoals u weet heeft het college op 28 oktober de brief ‘Bruggen Hoofdvaarweg Lemmer-

Delfzijl’ aan minister van Nieuwenhuizen gestuurd. Met die brief verzochten wij de 

minister met klem om de bewonersvariant voor de Gerrit Krolbrug op te nemen in de 

MIRT-planuitwerking. Gisteren is besloten dat de bewonersvariant niet wordt 

meegenomen in de lopende MIRT-planuitwerking. Wij hebben er tot op het laatste 

moment alles aangedaan om de bewonersvariant wel opgenomen te krijgen; nu dit 

niet is gelukt ben ik daar vanzelfsprekend zeer teleurgesteld over. Tijdens het BO MIRT 

hebben wij nadrukkelijk te kennen gegeven dat wij de inpassing van de 5,7 variant in 

de stedelijke omgeving buitengewoon moeilijk vinden.  

Met RWS gaan we nu verder werken om te komen tot besluitvorming over de 

voorkeursvariant medio 2021. Op kort termijn wordt er een publiek webinar 

georganiseerd over de Gerrit Krolbrug. U ontvangt daarvoor ook een uitnodiging.   

Vandaag worden de bewonersorganisaties en omgeving geïnformeerd. Wij sturen u zo 

snel mogelijk een brief waarin wij u informeren over de stappen die wij de afgelopen 

periode gezet hebben, de stand van zaken op dit moment en het vervolgproces.  

Met vriendelijke groet,  

Wethouder Broeksma  

 


